
	   	   	   	  

	  

Motie	  
	  

	  
	  
	  

begroting	  2015:	  presentatie	  accountant	  over	  ARVA	  
	  
	  
De	  raad	  van	  de	  gemeente	  Cranendonck	  in	  vergadering	  bijeen	  d.d.	  4	  
november	  2014,	  overwegende	  dat:	  
	  

-‐ De	  afgelopen	  jaren	  veel	  geld	  aan	  de	  ARVA	  is	  onttrokken	  is	  voor	  
verschillende	  doeleinden.	  

-‐ Het	  College	  en	  de	  Raad	  geen	  regelgeving	  en	  richtlijnen	  hebben	  
voor	  de	  noodzakelijke	  onder	  en	  bovengrenzen	  van	  het	  bedrag	  
in	  de	  ARVA	  met	  betrekking	  tot	  het	  risicoprofiel	  (€	  4-‐6	  mln)	  van	  
Cranendonck	  	  

-‐ Het	  College	  en	  de	  Raad	  geen	  regelgeving	  en	  richtlijnen	  hebben	  
voor	  de	  gewenste	  onder	  en	  bovengrenzen	  voor	  het	  bedrag	  in	  
de	  ARVA	  voor	  het	  doen	  van	  uitgaven	  en	  investeringen.	  

-‐ Dit	  maakt	  dat	  het	  voor	  de	  Raad	  niet	  transparant	  is,	  waardoor	  zij	  
haar	  controlerende	  rol	  niet	  efficiënt	  kan	  nemen	  	  

-‐ Ad	  hoc	  gedrag	  en	  onttrekkingen	  uit	  de	  ARVA	  zijn	  derhalve	  niet	  
toetsbaar	  

	  
Verzoekt	  	  het	  college	  om:	  
	  

-‐ De	  accountant	  een	  opdracht	  voor	  een	  presentatie	  te	  geven	  
over	  welke	  regels	  noodzakelijk	  en	  gewenst	  zijn	  	  in	  Cranendonck	  
voor:	  

o De	  noodzakelijke	  en	  gewenste	  onder-‐	  en	  bovengrenzen	  
van	  de	  ARVA.	  

o Hierbij	  gebruik	  te	  maken	  van	  kennis	  en	  benchmark	  van	  	  
vergelijkbare	  en	  	  financieel	  gezonde	  gemeenten	  

	  
en	  gaat	  over	  tot	  de	  orde	  van	  de	  dag.	  
	  
Namens	  de	  fractie	  van	  de	  VVD	  Cranendonck.	  
	  
	  
Sjaak	  den	  Breejen	  


